



Protokoll Styrelsemöte 01  
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2024-08-26

Lokal: zoom.us, Dolomit

Närvarande:

- Styrelsen i sin helhet
- Övriga: Petter Adolphson (Sakrevisor), Elsa-Li Brånstad (Sexmästarinna)

Bilagor:

---

**1. Mötets öppnande**

Mötet öppnas 17:30

**2. Val av sekreterare**

Svante Mellberg nomineras väljs till sekreterare

**3. Val av justeringsperson**

Alexander Camp nomineras väljs till justeringsperson

**4. Närvarande**

Styrelsen i sin helhet, Elsa-Li Brånstad, Petter Adolphson

**5. Adjungeringar**

Elsa-Li Brånstad och Petter Adolphson adjungeras in

**6. Förra styrelsemötets protokoll**

Finns inte

**7. Bordlagda ärenden**

Finns inga

**8. Övriga frågor**

- a. Thea anmäler Luncher på lunchföreläsningar

**9. Fastställande av dagordning**

Dagordning fastställs med tillägg av övriga fråga från Thea

**10. Programansvarig informerar**



Inget inkommet skriftligt

#### **11. Hälsorunda**

Genomförs

#### **12. Demokratiseringen**

Förslag - Demokratiseringen - Vägen framåt

Diskussion - Vad sker framöver?

Styrelsen diskuterar förslaget. Farhågor finns för att demokratisera föreningen. Petter föreslår att genomföra ett icke-bestämmande FUM där demokratiseringen är den enda frågan som diskuteras och använder detta FUM som underlag för ett vidare arbete av förslaget. Marknadsföra det som "Stormöte för föreningens framtid".

Elsa-Li uttrycker oro för invalet av MedSex då det är en stor process med att ta fram en bra grupp. Alex föreslår en typ av hybridisering av demokratiseringen, Wilda håller med i förslaget.

Alex och Klara diskuterar en separation av rollen som kursrepresentant och FUM-ledamot.

Beslut fattas att skicka in "Demokratiseringen - Vägen framåt" som en informationspunkt till FUM med redaktionella ändringar

Petter informerar om möjligheter för att informera medlemmarna om demokratiseringen.

#### **13. Föregående period**

##### a. Kick-Off

Genomfördes på västkusten med gott resultat.

##### b. PUL

Evá Tamás är tillbaka på 50%. Är dock fortfarande primär kontakt.

#### **14. Kommande period**



a. Sektionsordförandemöte

Linnea ska dit, det är med Consensus.

b. Uppsamlingsmöte Kick-Off

Söndag 1/9 15:00 i Timjan. Obligatoriskt för de som inte var på Kick-offen

c. Ekonomimöte.

2/9 17:30 i Dolomit Det är VIKTIGT att alla kommer för att kunna göra rätt och göra Alexs liv enklare.

d. Uppstartsmöte kursreppar

3/9 17:30 i Belladonna gällande FUM och rollen som kursrepresentant.

e. Styrelseutskottsmöte

Kommer genomföras ca 1 ggr/månad där utskotten och presidiet deltar.

**15. Stadgerevidering**

Linnea presenterar förslag för reviderad stadga. Styrelsen godkänner stadgan med redaktionella ändringar. Alla utskott kikar igenom sina stadgar och ger förslag för nästkommande revideringar.

**16. Studentrepresentant "UKR:s arbetsgrupp för läkarprogrammet"**

Emilia Östholm är tillsatt som ordinarie representant och Johanna Larsson är tillsatt som suppleant.

**17. LiMUR informerar**

Kick-off med LiMUR sker på söndag. Finns tre vakanta poster inom LiMUR vilket innebär en stor belastning för utskottet i sin helhet. "Övriga ledamöter" i styrelsen kan vara behjälpliga med det som LiMUR anses som delegerbara uppgifter. LiMUR återkommer i frågan vid nästa styrelsemöte.

**18. MedSex informerar**



Inget inkommet skriftligt

#### **19. IMU informerar**

Många projekt igång. Informerar mer nästa styrelsemöte.

#### **20. Övriga frågor**

- a. Hur ska vi erbjuda lunch under lunchföreläsningar?

Thea föreslår frysätter. Wilda föreslår något att äta med händerna. Diskussionen går vidare på Slack. Wilda påminner om att vi har studenter på regionaliserade orter som också vill gå på lunchföreläsningar.

- b. Lovisa informerar om kommande mottagningsaktiviteter. Bl.a. kring litteraturtipsen.

- c. Lovisa informerar om att bibblan inte hade meröppet under kliniska terminens första vecka. Studenter funderar på om bibblan är medvetna om detta.

#### **21. Kommande möten**

För löpande möten var god se protokollet.

Nästa styrelsemöte satt 10/9 17:30 i Dolomit.

#### **22. Utvärdering**

Genomförs

Förslag från Lennart att definiera vilka punkter som är informationspunkter och vilka som är diskussionspunkter.

#### **23. Mötet avslutas**

Mötet avslutas 19:45



*Linnea Båfält*

---

**Linnea Båfält**

Ordförande

*Sm*

---

**Svante Mellberg**

Vice Ordförande

*MA Camp*

---

**Alexander Camp**

Justeringsperson